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Referat styremøte 23.08.2018 
 
Til stede: Svein Jåtun, Marte Jåtun, Alf Olav Skeivoll, Torgeir Jåtun og Henry Øvland 
Frafall:           Jarle Aarhus og Bjørn Mølland 

 
 
Sak 26-18  Godkjenning av innkalling   

Godkjent uten bemerkninger.  
 

Sak 27-18. Referat forrige møte 
Styret har fått referatet på mail, så det ble ikke lest igjennom. Styret fikk det utlevert 
på møtet i tillegg og referatet godkjent.  
 

Sak 28-18. Løpende saker 
a. Orientering LS 2019 og dugnadsorganisering 

Svein orienterer styret om hvordan det ligger an før LS2019 i Evje. Dugnad til 
lørdag 25.8.18.  

b. Søknad om overtakelse av grunn Stemtjønn 
Ikke hørt noe mer ang. dette siden februar, ligger inne for behandling av 
reguleringsplan.  

c. Medaljer Greipstadstevnet 2017 og 2018  
Må bestilles.  

d. Ferdigstillelse elektroarbeider 15 m og ammobunker Stemtjønn 
Dette blir ordnet de nærmeste ukene på 15m og ammobunker Stemtjønn  

e. Utvidelse 100m bane.  
Det ble snakket om hvordan man skal gjøre det. Må undersøke litt for å finne 
gode løsninger.  

f. Dugnads og arbeidslister 2018. 
Sørlandskula blir i uke 44. Dugnadsliste kommer.  

Sak 29-18. Sponsorarbeid 
Laget har fått flere sponsorer.  
 

Sak 30-18. Økonomi 
a. Svein blir kasserer ut året.  
b. Regnskap 1.halvår 2018.  

Kort gjennomgang av økonomien for 2018.  

 
Sak 31-18. DFS sitt Landslotteri 2018.  

Alle loddene ble solgt på Volleberg.  
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Sak 32-18. Høstdugnad Stemtjønn / og 15 m.  

Blir tirsdag 4.september 2018 kl 17.00 . 
a. Heve voll foran 200m 

Når Fjellestad og Heggland skal på befaring på 100m, må de se på dette også. 
Blir høsten evt. våren 

b. Male skytterhus  
Tas til våren pga. fukt.  

c. Forsterke standplass 300m 
Henry ordner.  

d. Generell rydding hus, grav og uteområde  

 
Sak 33-18 Årsmøte 2018 – forbredelse. 

Blir 16.november på Stemtjønn. Undersøke ang. mat.  
Stevneutvalg, skal vi ha det?  
 

Sak 34-18. Eventuelt  
a. Medlemsmøte september 2018 

20.september etter treningen.  
a. Dugnad Lions loppemarked.  

Vi stiller med folk. Svein hører med folk og gir beskjed om antallet som kommet.  
b. Tilskudd til ungdomsutvalget, 6,5 dag og tur til Oslo Open (frifondmidler) 

Må dokumenterer hva pengene blir brukt på. Det blir satset på en Oslo Open tur for 
rekruteringsskytterne og seniorskytterne. Laget trenger flere reimer, hørselvern og 
sauer magasiner. Så dette blir handlet.  

c. Leasing våpen, oppfølging og administrasjon.  
Gjennomgang av leasingvåpen m.m.  

d. Alle kontier skal gjennomgås på årsmøtet.  
e. Pegene på kontoen til aktivitetsgruppa overføres til kapitalkontoen.  

 
Ref. Marte Jåtun 

 

 
 

 


